



SPECIAL CITY COUNCIL AGENDA

Special City Council Meeting
Thursday, March 5, 2015
Tom Davies Square

IMMEDIATELY FOLLOWING THE OPEN SESSION, COUNCIL CHAMBER
FINANCE AND ADMINISTRATION
COMMITTEE MEETING OF THE
SAME DATE

Council and Committee Meetings are accessible. For more information regarding accessibility,
please call 3-1-1 or email clerks@greatersudbury.ca.

ROLL CALL

DECLARATIONS OF PECUNIARY INTEREST AND THE GENERAL NATURE THEREOF

MATTERS ARISING FROM THE FINANCE AND ADMINISTRATION COMMITTEE

MARCH 5, 2015

At this point in the meeting, Council will consider, by way of one resolution, recommendations adopted by the Finance and Administration Committee. Any questions regarding the recommendations should be directed to Councillor Jakubo, Chair, Finance and Administration Committee.

(RESOLUTION PREPARED)

Adjournment

CAROLINE HALLSWORTH, EXECUTIVE DIRECTOR, ADMINISTRATIVE SERVICES/CITY CLERK

APRIL ANTONIAZZI, COMMITTEE ASSISTANT



RÉUNIONS EXTRAORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

ORDRE DU JOUR

Réunion des Réunions extraordinaires du Conseil municipal
5 mars 2015
Place Tom Davies

TOUT DE SUITE APRÈS LA RÉUNION RÉUNION PUBLIQUE, SALLE DU CONSEIL
DU COMITÉ DES FINANCES ET DE
L'ADMINISTRATION DE CETTE DATE

Les réunions du Conseil municipal et des comités sont accessibles. Pour obtenir plus de renseignements au sujet de l'accessibilité, veuillez composer le 3-1-1 ou faire parvenir un courriel à l'adresse clerks@grandsudbury.ca.

APPEL NOMINAL

DÉCLARATION D'INTÉRÊTS PÉCUNIAIRES ET LEUR NATURE GÉNÉRALES

QUESTIONS DÉCOULANT DE LA RÉUNION DU COMITÉ DES FINANCES ET DE L'ADMINISTRATION

5 MARS 2015

À cette étape de la réunion, le Conseil municipal étudiera, par voie d'une résolution, les recommandations adoptée par le Comité des finances et de l'administration. Toute questions au sujet de la reunion devrait être adressée au Conseiller Jakubo, président du Comité des finances et de l'administration.
(RÉSOLUTION PRÉPARÉE)

Levée de la séance

CAROLINE HALLSWORTH, LA DIRECTRICE EXÉCUTIVE DES SERVICES ADMINISTRATIFS/GREFFIÈRE MUNICIPAL

APRIL ANTONIAZZI, ASSISTANTE DU COMITÉ